

#LeyEutanasiaSegura

## ¿QUIÉN PUEDE SOLICITAR UNA EUTANASIA?



Una persona  
para sí misma



Nadie más.  
Sin excepciones

## CULTURA ALS CAMPUS BLASCO IBÁÑEZ

### **Cicle la mort i el procés de morir**

#### ***TESTAMENT VITAL O DOCUMENT DE VOLUNTATS ANTICIPADES***

Debat amb la participació de María José Alemany, matrona i presidenta de DMD-CV, Joan del Alcázar, professor i activista DMD-CV i Juan Carlos Siurana, professor de Filosofia, UV.

23 de març a les 18:00 hores a Sala de Junes de la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació

Coorganitza: Associació Federal Dret a Morir Dignament

És imprescindible protegir-nos de determinades eventualitats que ens poden afectar en la fase final de la nostra vida. Hem de prendre les mesures que estan al nostre abast per a evitar-les. És per això que cal omplir, signar i donar a la Conselleria de Sanitat el que s'anomena Testament Vital o Document de Voluntats Anticipades. Cal deixar constància escrita davant dels organismes sanitaris corresponents, cal que conste a la nostra història clínica, que exigim el nostre dret a una mort digna i cal designar un representant perquè, si perdem la capacitat d'exigir el nostre dret, ho faça per nosaltres.

--

## CULTURA ALS CAMPUS BLASCO IBÁÑEZ

### **Ciclo la muerte y el proceso de morir**

#### ***TESTAMENTO VITAL O DOCUMENTO DE VOLUNTADES ANTICIPADAS***

Debate con la participación de María José Alemany, matrona y presidenta de DMD-CV, Joan del Alcázar, profesor y activista DMD-CV y Juan Carlos Siurana, profesor de Filosofía, UV.

23 de marzo a las 18:00 horas en la Sala de Juntas de la Facultad de Filosofía y Ciencias de la educación.

Coorganiza: Asociación Federal Derecho a Morir Dignamente

Es imprescindible protegernos de determinadas eventualidades que nos pueden afectar en la fase final de nuestra vida. Tenemos que tomar las medidas que están a nuestro alcance para evitarlas. Es por eso que hay que rellenar, firmar y dar a la Conselleria de Sanidad lo que se llama Testamento Vital o Documento de Voluntades Anticipadas. Hay que dejar constancia escrita delante de los organismos sanitarios correspondientes, hace falta que conste en nuestra historia clínica, que exigimos nuestro derecho a una muerte digna y hace falta designar un representante para que, si perdemos la capacidad de exigir nuestro derecho, lo haga por nosotros.

# LA MORT I EL PROCÉS DE MORIR

